

Title (en)
Foldable reclining chair with reflector.

Title (de)
Zusammenlegbarer Liegestuhl mit Reflektor.

Title (fr)
Chaise-lit pliable avec réflecteur.

Publication
EP 0073734 A2 19830309 (DE)

Application
EP 82810342 A 19820813

Priority
CH 543281 A 19810824

Abstract (en)
A reflector (4) is arranged below the lying surface (11) of the foldable chair. Said reflector consists of foldable, light-reflecting material and can be folded in a space-saving manner together with the chair. In the upright state, the reflector (4) is held in its position by a linkage (5, 7), the side parts (13) assuming an oblique position of about 30 DEG . Since the lying surface (11) consists of a material which the UV-rays of sunlight can penetrate, irradiation of the entire body takes place so that the body can become tanned in a shorter time than without the reflector. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dem zusammenlegbaren Liegestuhl ist unterhalb seiner Liegefläche (11) ein Reflektor (4) angeordnet. Dieser besteht aus faltbarem, lichtreflektierendem Material und lässt sich zusammen mit dem Liegestuhl platzsparend zusammenlegen. Der Reflektor (4) wird im aufgerichteten Zustand durch ein Gestänge (5, 7) in seiner Lage gehalten, wobei die Seitenteile (13) eine Schräglage von etwa 30° einnehmen. Da die Liegefläche (11) aus einem die Bräunungsstrahlen des Sonnenlichtes durchlässigen Material besteht, erfolgt eine Ganzkörperbestrahlung, so dass eine Bräunung in kürzerer Zeit erreichbar ist, als ohne Reflektor.

IPC 1-7
A47C 1/14

IPC 8 full level
A47C 1/14 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 1/14 (2013.01); **A47C 1/143** (2013.01)

Cited by
GB2301880A; EP1425991A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0073734 A2 19830309; EP 0073734 A3 19840425

DOCDB simple family (application)
EP 82810342 A 19820813